
Svinninge Samfällighetsförening  

 

 

Årsmötet uppskjutet 

 

Nytt datum 16/6  

KL 18.30  

 

På grund av följande har vi valt att skjuta på 

årsmötet för 2022 

 

Vi har nu fått in en förfrågan om arrende av mark för en telemast, Vi 

behöver snarast ett årsmötesbeslut om hur vi ska hantera detta.  

 

Vi hade tekniska svårigheter att få ut inbjudan via mejl vilket gjorde 

att inbjudan kom ut en dag försent.  

 

Revisionsberättelsen har inte varit klar i tid.  

 

Vi har efter samråd med revisorerna bjudit in en representant från 

advokatbyrån Astra till årsmötet för att förklara och svara på frågor 

gällande den utredning som gjorts. Utredningen ligger på hemsidan.  

 

Väl mött den 16/6 hälsar 

Styrelsen 


